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REFERAT 

Ekstraordinær GENERALFORSAMLING I GRF. SKOVSLETTEN 

Onsdag den 19. marts 2025, kl. 19.15 

i FDF Huset, Gl. Benløse By  

Dagsorden:    

1. Velkomst ved formand Rasmus Lynge 

2. Valg af dirigent, Henrik Nielsen blev valgt – mødet overgik til at afholdelse af ekstraordinær 

generalforsamling pga. begrænset fremmøde. Forsamlingen er således beslutningsdygtig. 

3. Formandens beretning 

Formanden fortalte lidt om at bestyrelsens arbejde i det forgangne år. Man har sagt ja til at 

Ringsted Fjernvarme får lov til at ‘leje’ et stykke af vores jord til opmagasinering af materialer til 

deres projekt.  

Der er blevet plantet nye æbletræer, på området, der var nogle stykker der var gået ud!  

4. Godkendelse af årsregnskab 2024 – regnskabet blev gennemgået af kassereren og godkendt 

uden bemærkninger. Det fulde regnskab kan til enhver tid findes på foreningens hjemmeside. 

5. Godkendelse af budget 2025 og kontingent – godkendt uden bemærkninger.  

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer: 

På valg: Allan Steen  (Genvalgt) 

På valg: Claus Jensen  (Genvalgt) 

  På valg: Louise F.  (Genvalgt) 

På valg:   Leslie Thomsen (Genvalgt som suppleant) 

  På valg:  Britt Steen  (Genvalgt som revisor) 

  Ny: Brian Pedersen (Valgt som suppleant) 

 

7. Indkomne forslag – trimning af høje, kælkebakke - De 2 høje af 4 skal slås for højt græs 

allersenest til efteråret, så de 2 kan bruges til kælkebakker til vinter, de 2 sidste bakker skal der 

arbejdes på at så vildmarks blomster som vi har fået etableret langs stien.  
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8. Eventuelt, herunder afstemning om indkomne forslag - Bestyrelsen blev bedt om at få bestilt de 

vejskilte der har manglet i noget tid, hvilket vil blive sat i værk.  

Der var spørgsmål omkring ejendomsbeskatning på Grf. grønne område, regeringen har besluttet 

at Grundejerforeninger skal betale skat, men der er ikke kommet noget konkret endnu.  

Der kom forslag omkring beskæring af diverse træer og buske, det vil komme som en opgave til 

store fejedag.  

Der var stor opbakning da et forslag kom om at få en hjertestarter sat op på Grf område, tilbud vil 

blive hentet og evalueret af bestyrelsen.  

Grf. forsætter med vores gartner som vedligeholder det grønne område, rosenbede og 

vintervedligeholdelse.   

Området vil efter der er lagt fjernvarme ind, blive gennemgået for huler i asfalten, samt 

igangsætning af opstregning vedr. p-båse mv. 

 

Formanden takkede af efter en god generalforsamling.  

 

Godkendt, 23/4-2025 

 

 

Rasmus Lynge Allan Steen  Henrik Nielsen  

 

 

Louise F.  Claus Jensen 

 

 

 

 


